

### **China Stock Market Indices**



1. The **Taiwan 50 Index (TW50)** tracks the performance of the 50 largest and most liquid companies listed on the Taiwan Stock Exchange (TWSE). It is a market-cap-weighted index and serves as a key benchmark for Taiwan's stock market.

#### Symbol Ticker - TW50

2. The **Taiwan Stocks: Booming Electronics index** focuses on the electronics sector in Taiwan, which is a cornerstone of the country's economy. This index tracks the performance of leading companies in Taiwan's technology and semiconductor industries, which are essential in driving global electronics markets. It is market-cap weighted, meaning larger companies with higher market values have a more significant impact on the index's performance.

# Symbol Ticker – TAIWANX

### 中文版本

1. **台灣 50 指數 (TW50):** 跟踪台灣證券交易所 (TWSE) 上市的 50 家最大和流動性最強的公司表現。它是一個市值加權指數,並且作為台灣股市的主要基準指數。

### 股指代碼 - TW50

2. **蓬勃發展電子行業指數:** 專注於台灣的電子行業 (台灣經濟的支柱)。該指數跟踪科技和半導體行業的領先公司表現,這些公司在推動全球電子市場方面至關重要。它是一個市值加權指數,意味著市值較大的公司對指數的表現有更大的影響。

# 股指代碼 - TAIWANX